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RAG Prehospital 
Tid: 2023-09-25 13.00-16.00 

Plats: Digitalt 

Närvarande: Joakim Lundin 
Annika Åström Victorén 
Jonas Löf 
Melker Engström 
Ove Carlström 
Rickar Joneman 
Martin Lindfors 
Frida Meyer 
Thomas Johansson 
 
  

1  Mötets öppnande 
Thomas hälsar välkommen. 

2 Val av sekreterare 
Region Jönköping, Charlotta Erlandsson 

3 Föregående mötesanteckningar 
Godkänns och protokollet läggs till handlingarna 

4 Status respektive Region  
Region Kalmar 
Delade dygn till följd av de nya EU-direktiven. Man har även 
beslutat att ta bort all jourtjänstgöring. 
Mycket att ta hänsyn till utifrån HÖK22 och AB§13. 
Annons för rekrytering ligger ute och i dagsläget har man 67 
sökande, både interna och externa. 
Man ställer av dagambulanser och inför daglig styrning 
tillsammans med SOS alarm. Bedömning görs dagligen av ACIB 
för ev. förflyttning av resurser. 
Alla utbildningar och möten pausas tom 2024-10-01 förutom 
introduktionsutbildningar för nyanställd personal samt 
körutbildningar för befintlig personal. Alla byten som sker ska 
vara förankrat hos närmsta chef. 
Man har fått 5 uppsägningar till följd av de nya reglerna. 
 
Region Östergötland 
Väldigt få som pratar om dygnen numera och schemamässigt 
upplever man att det börjar sätta sig. 
Sommaren genomlöpte relativt väl. 
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Det saknas pengar och Regionledningen har börjat skissa på en 
omorganisation. Inom Regionledningsstaben räknar man på att ca 
100 personer ”ska bort”. Man tillsätter en matchningsenhet för att 
bereda dessa personer arbete. Tanken är att detta ska genomföras 
utan uppsägningar. Detta innebär att Ambulanssjukvården 
försvinner och ska tillhöra Katastrofmedicinska enheten. Hur 
uppdraget ska se ut är ännu inte klart. Finns en del oro till följd av 
detta, det är fortfarande mycket som är oklart. 
Annika uttrycker en viss oro för isolering från sjukvårdsdelen. 
Finns risk för att man hamnar i skymundan. 
 
Region Jönköping 
Det har varit en besvärlig sommar, inte haft några vikarier. 
Fanns några personer att tillgå som kom tillbaka från 
utbildningstjänster. Blev extra besvärligt då man hade varit för 
generös med övertid innan sommaren. Detta innebar att många 
som frivilligt hade tagit extrapass blev fråntagna dessa vilket i sin 
tur ledde till beordrad övertid. Förhandlingar gällande övertiden 
pågår nu i höst då läget är fortsatt ansträngt. 
Grundavställningsplanen, dvs. avställning av vissa dagbilar 
följdes, men det ledde även till en del avställda dygnsbilar då man 
inte klarade bemanningen vid akuta vakanser. 
Vad gäller schema är alla dygn delade, man har dock jouren kvar. 
Förhoppningsvis kommer vi framåt i den frågan, men har inga 
planer att göra som Kalmar och skippa jouren med en gång utan 
det görs i så fall på längre sikt. 
Man har lagt trippelnätter på vissa stationer vilket kan komma att 
innebära problem med kompenserande vila vid ev. övertid. 
Arbete med Transportorganisation fortlöper och delas upp i 3 steg 
där man nu kör igång steg 1 vilket innebär en linjebil och 
införande av IB permanent. 
 
 

5 Handlingsplan 2023 
Genomgång av aktuell handlingsplan samt status på aktiviteterna. 

6 AB§13 HÖK22 
Diskuterades under punkt 4 och man är insatt i vad som gäller. 
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7 Information SLAS 
Annika informerar om Mobimed. Kommer att vara en workshop 
om journalgranskning. Det som kan upplevas som en liten brist är 
att det inte innefattar feedback till personal. 
Sekretessen kan upplevas som ett hinder emellanåt. 
I dagsläget är det svårt med kvalitetsgranskning. 
 

8 FLISA reflektioner 
Många intressanta reflektioner gjordes bl a angående 
beläggningssiffror från andra Regioner. Alltid intressant att höra 
hur man ligger till jämfört med andra. 
 
Intressant upplägg för enmansambulans i Jämtland, Åre. 
 
Fanns många bra posters med bra innehåll. 
 
Militärens syn på civilförsvaret. 
Är det kanske inte längre en fråga OM kriget kommer utan NÄR 
kriget kommer?  
Hur görs samordningen då? Uppdraget för ambulanssjukvården 
känns ytterst oklart. Svårt att diskutera hur det skulle se ut när 
man knappt reder ut den dagliga vården i dagsläget. 
Detta är något som borde göras nationellt. 

9 Nationellt ledningsmöte 
Vad är på gång? 
Högaktuellt AB§13 och HÖK22. 
Många diskussioner angående IB i många Regioner i Sverige. 
SOS alarm ska kunna larma Polisen för hjälp vid hjärtstopp. 
 

10 Övrig frågor 
Diskussioner angående nytt larmtjänstavtal. 
Vi står inför en prekvalificering och diskussionen går kring vilka 
Regioner om ska stå med. Behöver det se likadant ut överallt? 
En kravspecifikation måste dock skrivas. Många frågetecken. 

• Hur går vi tillväga? 
• Kravställning på nästa larmtjänstoperatör? 
• Vad ska 1177 göra? 
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• Vad ska SOS alarm göra? 
• Ska ambulansen ha ett eget larmtjänstavtal? 
• Ska övriga vården ha ett eget? 
• Ska vi tänka större och ha ett gemensamt? 
• Ska vi ha ett grundpaket med individuella val? 

 
En kort diskussion även om framtidens ambulansfordon. 

11 Nästa möte 
Fysiskt möte i Nässjö 2023-10-30  

Vid anteckningarna 

Charlotta Erlandsson 

 


	RAG Prehospital

